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GUIDE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA
Stunden för SÖFREs kanske mest spännande dag är äntligen här. Det är dags för
den årliga ordinarie föreningsstämman. Men vad är egentligen en
föreningsstämma? Vad är stadgar för något? Hur röstar man? Vi har tagit fram
den här guiden för att försöka besvara alla era frågor om hur allt faktiskt fungerar.

INSTRUKTIONER OCH ORDNINGSREGLER

Föranmälan medlemskap

För att delta på den ordinarie föreningsstämman behöver du anmäla dig via
anmälningsformuläret samt vara medlem i SÖFRE, du kan enkelt anmäla dig och
bli medlem via vår hemsida www.sofre.se. Ditt medlemskap visar om du är
ordinarie medlem, d.v.s. studerar på Södertörns högskola eller om du är
stödmedlem. Det är endast de ordinarie medlemmarna som har förslags- samt
rösträtt på stämman.

Anslutning

Endast en person per bild/enhet. Detta kommer att kontrolleras genom krav på
kamera under hela mötets gång. Det är alltså inte tillåtet att sitta flera
tillsammans framför samma bild/enhet.

Använd ditt fullständiga namn (för- och efternamn) vid anslutning. För att ändra
ditt namn på Zoom gå till inställningar och klicka på ditt nuvarande namn för att
öppna redigeringsmenyn.
För att minska eko och andra olägenheter ska samtliga deltagare hålla sina
mikrofoner avstängda under mötets gång. Mötesordförande förbehåller sig rätten
att tysta individer som inte följer detta, eller skapar annan typ av olägenhet.

Om det är första gången du deltar i Zoom kan du bli ombedd att ladda ned
programmet genom att spara filen på din dator, vilket kan ta ett par minuter. Se
till att du har gjort klart detta i god tid innan föreningsstämman startar.

Talarlista

Du använder chatt-funktionen som du hittar när du håller pekaren längst ner i
bilden. Skriv ditt namn i chatten, så skrivs du upp på talarlistan.
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MÖTESFORMALIAN

Studentföreningen har till ändamål att främja medlemmarnas studier och vad
därmed äger sammanhang. SÖFRE skall även verka för ett gott kamratskap
mellan medlemmarna. Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra
utbildningar och fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns Högskola
gentemot omvärlden. SÖFREs medlemmar tar aktivt ställningstagande att stödja
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation).

Dagordning

Dagordningen visar det ”schema” som mötet måste hålla. Dagordningen för den
ordinarie stämman finns reglerad i våra stadgar (för mer om stadgar, se nedan).
Där står de punkter vi minst måste ha med på mötet men tillägg av punkter kan
förekomma (till exempel motioner och propositioner).

Mötesordförande

Mötesordförande är den person som leder stämman. Vanligtvis är detta vår revisor
Gustav Johansson som ser till att stämman löper enligt reglerna.

Justerare tillika rösträknare

Justerare är en person som efter stämman ska godkänna protokollet
(anteckningarna från stämman) för att se till att det följer det som verkligen ägde
rum. Rösträknare utses för att se till att röstningen i mötets beslutsfrågor går rätt
till, vanligtvis är detta två personer. Rösträknarna kallas fram för att räkna rösterna
om någon medlem yrkar på votering (se nedan) vid omröstning.

Utlysande

I dagordningen finner man en punkt som heter ”mötets stadgeenliga utlysande”.
Med det menar man att mötet måste ha marknadsförts/informerats om på de
sätt som beskrivs i SÖFREs stadgar (för mer om stadgar, se nedan).
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STADGAR

I SÖFREs stadgar står alla våra regler. Som en förening utgör stadgarna
föreningens ramverk. I stadgarna finns bland annat vad som gäller för att bli
medlem, hur styrelsen ska fatta beslut och hur en föreningsstämma ska gå till.
Ibland vill man ändra stadgarna och det kan endast göras via en stämma. För att
förändringen ska gå igenom måste förslaget röstas igenom på två varandra
följande stämmor. Förändringar i stadgarna kan göras på två sätt;

Propositioner

Ett förslag från styrelsen som läggs fram för beslut på vilken förändring som borde
ske.
Propositioner lägges av styrelsen senast sju (7) dagar före föreningsstämma.

Motioner

Ett förslag från en eller flera medlemmar som läggs fram för beslut. Motioner till
föreningsstämman skall inkomma till styrelsen senast sju (7) dagar före stämman.
Det är sedan alla ordinarie medlemmar på stämman som väljer om ett förslag ska
gå igenom eller inte.

RÖSTNINGSPROCESSEN

Zoom

För att rösta kommer föreningsstämman att använda sig av Zooms
röstningsfunktion. En genomgång av hur det kommer gå till ges i samband med
att föreningsstämman börjar. För att vara röstberättigad krävs ett ordinarie
medlemskap som regleras av stadgarna kapitel 2 (2) §1 “Ordinarie medlemskap”.
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DAGORDNING

1. Stämmans öppnande

1.1.Mötets öppnande
1.2.Val av mötesordförande
1.3.Val av mötessekreterare
1.4.Val av justerare tillika rösträknare
1.5.Mötets stadgeenliga utlysande
1.6.Fastställande av röstlängd
1.7.Fastställande av dagordning

2. Inkomna propositioner

2.1.Proposition 2021:1

3. Rapporter

3.1.Framläggande av verksamhetsberättelse
Tidigare Ordförande Ása Daviðsdóttir är föredragande

3.2.Framläggande av resultat- och balansräkning
Tidigare Skattmästare Lillen Nilsson är föredragande

3.3.Framläggande av revisionsberättelse
Revisor Gustav Johansson är föredragande

3.4.Fastställande av resultat- och balansräkning

4. Beslut om ansvarsfrihet

4.1.Fråga om ansvarsfrihet för föregående verksamhetsårs styrelse

5. Val

5.1.Val av revisor
5.2.Val av valberedning

6. Övrigt

6.1.Övriga frågor

7. Stämman avslutas
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PROPOSITION 2021:01

1. BAKGRUND

Södertörns Förenade Ekonomer skall verka för ekonomistudenternas intressen.
För att säkerställa att föreningen fortsätter arbete i den riktningen anser vi att
specifika poster bör innehas av kandidater som studerar, eller har studerat,
ekonomi vid Södertörns Högskola.

Ur Södertörns Förenade Ekonomers stadgar:

Kapitel 1 Säte, sammansättning och ändamål, §3 Ändamål:

(...) Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra utbildningar och
fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns högskola gentemot omvärlden.
SÖFREs medlemmar tar aktivt ställning till att stödja Sveriges
Ekonomföreningars Riksorganisation (S.E.R.O.).

2. FÖRSLAG

Att lägga till nedanstående paragraf under “Kapitel 5 föreningsstämma” i SÖFREs
stadgar :

§5 Styrelsens sammansättning

För att vara valbar till nedanstående poster skall kandidaten i fråga studera, eller
ha studerat, ekonomi vid Södertörns Högskola:

● Ordförande
● Skattmästare
● Ordförande utbildningsutskottet

YRKANDE

Styrelsen yrkar:

Att godkänna ovanstående förslag
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE
-Ordinarie föreningsstämma-
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Förord
Södertörns Förenade Ekonomer, SÖFRE, är en studentförening som i första hand
riktar sig till ekonomstudenterna på Södertörns högskola. Föreningen grundades
år 1999 av Robert Lillerud och Johan Eriksson som en paraplyorganisation för
mindre programknutna föreningar inom ekonomi. De tidigare föreningarnas
projekt har sammanslagits under SÖFRE, som idag är den enda föreningen på
Södertörns högskola för ekonomstudenter.

SÖFRE har de senaste åren mött fantastisk framgång vad gäller antalet
medlemmar, omsättning samt engagemang. SÖFRE erbjuder årligen strax över
300 poster att engagera sig i. Genom att fortsätta utveckla organisationen och
dess samarbeten vill SÖFRE bidra till ett rikare studentliv för ekonomstudenterna
på Södertörns högskola.

Verksamhetsåret 2021 har bedrivits av en styrelse om åtta (8) ordinarie ledamöter,
fyra (4) suppleanter, cirka 20 projektledare och nyckelpersoner samt ca 100 aktiva
medlemmar. Det löpande arbetet är utöver styrelsen fördelat på fyra utskott;
marknadsföringsutskottet, näringslivsutskottet, sociala utskottet och
utbildningsutskottet. Under utskotten finns ett antal projektgrupper som är
ansvariga för SÖFREs löpande projektarbeten. Denna verksamhetsberättelse
ämnar redogöra för SÖFREs arbete under verksamhetsåret 2021.

Spridningen av COVID-19 och regeringens restriktioner som en effekt av dess
spridning har påverkar utveckling av föreningens verksamhet. Det har medfört till
att en stor del av SÖFREs evenemang under året har behövt ställas in eller
anpassas utifrån aktuella restriktioner. Styrelsen 2021 har under året arbetat för att
bibehålla medlemsnyttan genom att anpassa evenemangen och därmed skapat
möjligheter för medlemmar att nyttja sin studietid väl.

Styrelsen har under året mött stora motgångar och lärt sig mycket på vägen, vi
har tagit våra roller på allvar samtidigt som vi har haft roligt tillsammans.
Styrelsen 2021 önskar er en trevlig läsning, och hoppas att ni trots detta
annorlunda år har haft en rolig tid i SÖFRE!

Styrelsen 2021 genom:
Ása Davidsdottir, Ordförande SÖFRE 2021
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Uppföljning av verksamhetsplan

Externa mål

Medlemmar
“Målet för antal medlemmar 2020 sätts till 1300 stycken.”

Uppfyllelse: Under 2021 uppnådde SÖFRE ett medlemsantal på 977 stycken. Från
föregående år är detta en ökning med 107 medlemmar men innebär att vi inte
har uppnått målet. Detta har varit en direkt påverkan av COVID-19 som har
medfört att vi inte kunnat arrangera evenemang i samma utsträckning som
tidigare år, vilket vanligtvis är det största medlet att rekrytera medlemmar.

Ökad kännedom
“Under 2021 skall SÖFRE fortsätta arbetet med att förbättra kännedomen om
SÖFREs verksamhet för studenter på Södertörns högskola, samt utanför
lärosätets område. SÖFRE vill marknadsföra föreningen med hjälp av film och
profilmaterial. SÖFRE vill öka närvaron i föreningens kanaler generellt, samt göra
dessa mer attraktiva för medlemmar. ”

Uppfyllelse: Utöver den traditionella marknadsföringen på sociala medier och
inspring har styrelsen under 2021 arbetat aktivt för att öka kännedomen om
SÖFRE, både vad gäller på och utanför campus. Finanssällskapet, ett av SÖFREs
projekt som sträcker sig över ett år tog initiativ till ett samarbete med TBS (Thorén
Business School). Finanssällskapets projektledare besökte TBS och presenterade
ett case i aktier som studenter i entreprenörskap och ekonomi på TBS skulle
arbeta med under en bestämd tidsperiod. Detta gav goda resultat och
uppskattades stort av såväl studenter och lärare på TBS.

Vidare togs under vårterminen 2021 en promotionfilm fram som ett resultat av ett
samarbete mellan sociala utskottet och marknadsföringsutskottet. Denna film
ämnade att presentera SÖFRE och öka kännedomen om Södertörns högskola
och dess studentliv. För att öka spridningen av denna film köptes annonser på
sociala medier som riktades mot målgruppen: potentiella framtida studenter.

Utökat samarbete
“Under 2021 skall SÖFRE fortsätta satsa på ett utökat samarbete med företag
och föreningar. SÖFRE vill skapa fler samarbeten mellan ekonomföreningar bl.a.
inom S.E.R.O. för att inspirera samt utbyta erfarenheter och idéer. Detta kan
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göras genom att anordna gemensamma evenemang så som exempelvis en
minikonferens internt med styrelserna, så som en övernattning och sittning.
SÖFRE vill behålla en god relation med vänföreningar på Södertörns högskola
där samarbetet bör utvecklas. Styrelsen vill även utveckla samarbetet med
SöderS genom en bättre kommunikation och ett aktivt deltagande på deras
evenemang. Vidare vill SÖFRE bibehålla de samarbetsavtal med företag vi har
idag men också utveckla avtalen. Utöka kommunikationen och samarbetet med
Södertörns högskola och institutionen för samhällsvetenskaper.“

Uppfyllelse: Styrelsen har under året arbetat hårt med att utöka samarbetet med
företag och föreningar, det rådande omständigheterna med COVID-19 har dock
försvårat detta arbete avsevärt.

Under februari nätverkande styrelsen under den digitala
Kontaktmannakonferensen med andra ekonomföreningar. Under konferensen
uppmuntrade S.E.R.O. till ett samarbete föreningar emellan som gick ut på att
skapa en fiktiv minikonferens. SÖFRE samarbetade med IMF i Västerås och varje
utskott fick i uppdrag att tillsammans med en representant från IMFs respektive
utskott skapa exempelvis marknadsföringsmaterial och events under denna
minikonferens. Under den andra konferensen, SM i Ekonomi, presenterades detta
vilket fick positiva tillrop. I november fick styrelsen 2021 möjligheten att fysiskt
nätverka med andra föreningar under Megakonferensen.

Som en direkt effekt av COVID-19 tappade SÖFRE 2020 samarbetsavtal med
företag på grund av COVID-19. Styrelsens näringslivsutskott 2021 har aktivt arbetat
för att återuppta dessa samarbetsavtal samt varit i kontakt med nya, potentiella
samarbetspartners. Under 2021 signerade SÖFRE ett samarbetsavtal med Vision
som ett resultat av detta aktiva arbete.

Styrelsen har under året fört en bra dialog tillsammans med SöderS samt
vänföreningar på Södertörns högskola där bland annat ett samarbete med LvL,
Turister Utan Gränser, ReKo och SöderS Pub genomfördes.

Alumni
“Styrelsen vill utöka kontakten med alumner (det vill säga tidigare aktiva inom
SÖFRE) och bjuda in dem till framtida evenemang. Detta genom att skapa ett
nätverk för SÖFREs alumner med syfte att bibehålla värdefulla kontakter för
SÖFREs framtida intressen.”

Uppfyllelse: På grund av de rådande omständigheterna av COVID-19 har styrelsen
för verksamhetsår 2021 inte kunnat bjuda in tidigare aktiva inom SÖFRE på dess
evenamng. Detta då evenemanget antingen har varit strikt begränsade i antalet
deltagare eller helt har fått ställas in.
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Investeringar
“Se över potentiella investeringar som kan gynna projekten och medlemmarna i
sin helhet samt investera långsiktigt för tillväxt och sparande.”

Uppfyllelse: Under året investerade styrelsen i en cirkulär mässvägg som skall
användas på e-day, Insparken och andra passande tillställningar. För att finansiera
detta ansökte styrelsen om projektstöd från S.E.R.O. Utöver detta har inga större
investeringar gjorts.

Tryckverksamhet
“Driva och utveckla tryckverksamheten genom försäljning av profilmaterial.
Tryckverksamheten skall även användas som ett hjälpmedel för projekten”

SÖFREs merch har under många år varit en stor del av sammanhållningen inom
föreningen. Under 2020 och en del av 2021 hölls webshopen stängd som en direkt
effekt av COVID-19 och att campus ej var öppet för studenter. I samband med
Insparken 2021 utökades utbudet i webshopen med ytterligare färger på hoodies
för att på nytt få liv i SÖFRE-merchen.

SÖFREs Entreprenörsdag
“Entreprenörsdagen har varit ett vilande projekt sedan 2018 och kommer att
förbli det under verksamhetsår 2021.”

Uppfyllelse: Styrelsen för verksamhetsår 2021 beslöt att SÖFREs Entreprenörsdag
förblev vilande under året. I slutet av året togs även beslut om att lägga ned
SÖFREs Entreprenörsdag då styrelsen ansåg att det är mer fördelaktigt att lägga
föreningens resurser på e-day.

Momentum- SÖFREs mentorskapsprogram
“SÖFRE skall arbeta för att öka kännedomen kring projektet bland medlemmar
och sponsorer. Utveckla projektet vidare samtidigt som kvalitén bibehålls.”

Uppfyllelse: SÖFREs styrelse ansåg till följd av de rådande omständigheterna med
COVID-19 att projektet Momentum läggs på is under verksamhetsår 2021.

Insparken
“SÖFRE har som målsättning att utveckla och förbättra Insparken. Styrelsen skall
bli mer involverad i planeringen för att höja kvalitén samt vara mer engagerade
under projektet. Skärpa utbildningen för faddrar och skapa mer diversifierade
faddergrupper .”
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Uppfyllelse: Styrelsen för verksamhetsår 2021 var under årets Inspark mer
involverad och engagerad både i planeringen av projektet samt under projekts
gång. Omständigheterna kring COVID-19 tvingande styrelsen och projektgruppen
att vara innovativa och skapa en Inspark för att förhålla sig till restriktionerna.
Styrelsen arbetade tillsammans med projektgruppen för att skärpa utbildningen
och tyngd lades på att skapa mer diversifierade faddergrupper.

e-day
“SÖFRE har som målsättning att förbättra marknadsföringen i form av foto och
video, arbeta för ett ökat antal besökare samt fortsätta utveckla konceptet med
kontaktsamtal. Vinstkravet för projektet är 60 000 kr.”

Uppfyllelse: e-day 2021 kunde genomföras fysiskt vilket bidrog till ett positivt
resultat för projektet. I samråd med projektledarna för e-day korrigerades
vinstkravet till 20.000, detta då det ansågs finnas en osäkerhet kring om företag
hade möjlighet att delta. Med hårt arbete och aktiv kontakt med företag lyckades
projektet nå vinstkravet.

SÖFREs Finanssällskap
“SÖFRE har som målsättning att utöka kännedomen om projektet samt öka
deltagarantalet. Tillsammans med utbildningsutskottet skall finanssällskapet
utveckla och förvalta en aktieportfölj.”

Uppfyllelse: Styrelsen har tillsammans med projektgruppen arbetat för att öka
intresset för projektet genom marknadsföring och en utökning av projektets
utbud. Detta har lett till en öknings av projektets kännedom och ökat antalet
medlemmar som deltagit. Allt arbete som projektgruppen utförde visade goda
resultat för projektet och ledde till att de blev utnämnda till Årets projekt. Målet
om att förvalta en aktieportfölj har inte uppnåtts, däremot har allt förarbete under
året genomförts så nästkommande styrelse direkt kan starta med en portfölj.

Diplomering
“SÖFRE skall tillsammans med institutionen för samhällsvetenskaper årligen
genomföra en diplomering. SÖFRE har som målsättning att utveckla projektet
genom att bland annat ta inspiration från andra lärosäten. I samband med
diplomeringen skall en årlig examensfest anordnas”

Uppfyllelse: På grund av de rådande omständigheterna kring COVID-19 beslutade
styrelsen tillsammans med institutionen för samhällsvetenskaper att ställa in
diplomeringen.
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Interna mål

Organisatorisk utveckling
“SÖFRE skall arbeta aktivt för att behålla och vidareutveckla den organisatoriska
utvecklingen. Detta genom att aktivt arbeta med att utveckla dokument som
förenklar, strukturerar och skapar en enhetlig organisation så att arbetet
effektiviseras. Styrelsen skall arbeta mer strategiskt och låta medlemmarna
arbeta operativt. SÖFRE vill förbättra kommunikationen mellan föreningens
utskott för att underlätta arbetet.”

Uppfyllelse: Under 2021 har styrelsen fortsatt arbeta med att hålla
styrdokumenten uppdaterade. Styrelsen har under året tillsammans med vice
ordförande i framkant arbetat aktivt med att förbättra och standardisera
kommunikationen mellan utskotten genom utökade utskottssamtal.

Representant för ämnesrådet i nationalekonomi och
företagsekonomi
“SÖFRE strävar efter att ha mer inflytande inom utbildningen på Södertörns
högskola. Detta kan uppnås genom en representant från SÖFRE i ämnesrådet
för nationalekonomi och företagsekonomi. Genom att uppnå detta mål kommer
SÖFRE ett steg närmare att få mer inflytande i utbildningsfrågor, samt att det
bidrar till en starkare relationen med institutionen för samhällsvetenskaper.”

Uppfyllelse: Under 2021 har styrelsen haft en representant i respektive ämnesråd.
Cornelia Haapala har suttit som ledamot i ämnesrådet för nationalekonomi och
Lovisa Granlund har som ledamot i ämnesrådet för företagsekonomi.

Engagera medlemmar i föreningen
“SÖFRE skall arbeta för att fler medlemmar ska vilja arbeta aktivt i föreningen.
Utvecklingen av utskottens arbete skall ske genom strukturerade utskottsmöten
samt bättre organisering. Styrelsen skall engagera medlemmarna ännu mer
inom utskotten, exempelvis genom att utveckla ansvarsområden. Styrelsen skall
också arbeta med att öka engagemanget på ett mer personligt plan genom allt
från utdelning av kaffe och inspring till att ge ett gott intryck under Insparken.
Styrelsen skall arbeta mer för inkludering bland SÖFREs medlemmar genom en
öppen kommunikation.

Styrelsen skall arbeta med att införa fler evenemang som inte innefattar alkohol
för att nå ut till en bredare målgrupp. Utveckla ett engagemang utanför
studierna för att bibehålla gemenskapen under bland annat
sommaruppehållet. Ta del av medlemmarnas feedback efter avklarat
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evenemang i form av ett anonymt formulär för att kunna kvalitetssäkra och
effektivisera utvecklingen.”

Uppfyllelse: Under året har föreningen trots de rådande omständigheterna haft
ett högt antal aktiva som har varit med och drivit föreningens projekt. Vi har
under året fortsatt med att ge aktiva mer ansvar och uppgifter inom utskott och
projektgrupper. Resultaten i sig är svårt att mäta, men vi i styrelsen har sett en
markant ökning i antalet medlemmar som har sökt till projektgrupper såväl som
till styrelsen under den extrainsatta föreningsstämman mot för tidigare år.

Styrelsen har under verksamhetsåret arbetat aktivt för en öppen kommunikation
mot SÖFREs medlemmar samt infört fler evenmang som inte innefattar alkohol.
Responsen vi har fått från detta har vi kunnat tyda som positiv.

SÖFREs ekonomi
“Skattmästaren skall vid flera tillfällen följa upp och redovisa budgeten för
SÖFREs verksamhet till berörda parter. Styrelsen skall ha ökad inblick i ekonomin
genom bättre kommunikation, därför kommer en lägesrapport att redovisas för
styrelsen kvartalsvis.”

Uppfyllelse: Under verksamhetsår 2021 har skattmästaren vid varje kvartal
redovisat föreningens ekonomi för resterande i styrelsen. Inblicken i föreningens
ekonomi har under året varit god och kommunikationen mellan skattmästare
och projekten likaså.

Intern utbildning
“SÖFRE skall bedriva interna utbildningar för ökad kompetens inom föreningen.
Utbildningen kan ske genom SÖFREs utskott för att utbilda medlemmar inom
respektive intresseområde.”

Uppfyllelse: Under verksamhetsår 2021 genomfördes flertalet interna utbildningar
för att öka kompetensen inom föreningen. Vi hade genomförde bland annat
workshops tillsammans med samarbetspartners för att hjälpa våra medlemmar
med deras studier, finanssällskapet anordnade föreläsningar om börsen och vi
samarbetade tillsammans med studentföreningen ReKo för att utbilda våra
medlemmar i retorik.

Extern utbildning
“SÖFRE skall aktivt arbeta för att ta fram externa utbildningar. Bland annat skall
föreningens styrelse ha gått en utbildning i L-ABC (Livsfarligt läge, Andning,
Blödning, Cirkulationssvikt), samt ha styrelsemöten utanför skolan med några av
föreningens partners.”
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Uppfyllelse: På grund av restriktionerna i och med COVID-19 kunde en utbildning i
L-ABC (Livsfarligt läge, Andning, Blödning, Cirkulationssvikt) ej genomföras som
planerat. Styrelsen och andra aktiva medlemmar har deltagit på S.E.R.O.s
resursdagar med olika fokusområden. Styrelsen kunde ej genomföra
styrelsemöten utanför skolan med föreningens samarbetspartners på grund av
de rådande omständigheterna med COVID-19.

Ta tillvara på tidigare kompetens
“Styrelsen vill även ta tillvara på den kompetens vi har inom föreningen på ett
bättre sätt genom tidigare styrelsemedlemmar, andra i övrigt kunniga
medlemmar samt Advisory Board.”

Uppfyllelse: Styrelsen har under verksamhetsåret haft en tät dialog med tidigare
styrelser för rådfrågning och stöd. Styrelsen har även haft en dialog med Advisory
Board, dock ej så ingående som vi under året har önskat. Styrelsen 2021
rekommenderar styrelsen 2022 att ta tillvara på Advisory Board och att ha kontakt
med dem löpande.

Styrelsen och projekt

Styrelsen

Presidiet
Ordförande: Ása Davidsdottir
Vice ordförande: Ella Kalberg
Sekreterare: Saga Björklund
Skattmästare: Lillen Nilsson

Marknadsföringsutskottet
Ordförande: Anne Dillström
Vice ordförande (2021/01/01-2021/05/02): André von Essen
Vice ordförande (2021/05/02-2021/12/31): Nalu Sigurdh

Näringslivsutskottet
Ordförande: Ibrahim Haciyev
Vice ordförande: Julia Lindqvist
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Sociala utskottet
Ordförande: Lovisa Granlund
Vice ordförande (event): Sofia Pernbrink
Vice ordförande (sport): Gustav Osterman

Utbildningsutskottet
Ordförande: Jasmin Fondak
Vice ordförande (2021/02/12-2021/12/31): Cornelia Haapala

Revisor
Gustav Johansson

Fokus
Styrelsen 2021 har under verksamhetsåret lagt sitt fokus på att engagera
medlemmar. Detta har skett genom att vara närvarande under evenemang och
ständigt uppmuntra till att engagera sig. På grund av de rådande
omständigheterna av COVID-19 har styrelsen ej kunnat genomföra fysiska event i
den utsträckning som önskat och behövde därmed ställa om. Styrelsen har därför
arbetat mycket med att digitalisera befintliga event samt ta fram nya som går att
genomföra digitalt.

Styrelsemöten
Under verksamhetsår 2021 höll styrelsen 22 styrelsemöten. Mötena har hållits med
två (2) till tre (3) veckors mellanrum, med undantag för studieuppehållet under
sommaren och julen. Under året har totalt 19 besultsunderlag behandlats samt
nio (9) beslut per capsulam.

Föreningsstämmor
Under verksamhetsår 2021 höll föreningen två föreningsstämmor, en ordinarie
föreningsstämma och en extrainsatt föreningsstämma. Den ordinarie
föreningsstämman hölls den 24/2 2021 där det tilldelades ansvarsfrihet för 2020
års styrelse. Här valdes ny valberedning in och under stämman godkändes även
resultat- och balansräkningen samt verksamhetsberättelsen för 2020. Den
extrainsatta föreningsstämman hölls den 10/11 2021 där ledamöterna och
suppleanterna för 2022 års styrelse valdes.

Projekt
Under 2021 arrangerade föreningen flera stora projekt. Projektledarna för dessa
projekt presenteras nedan:
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Skiweek
Sara Sandström
Johanna Bergh

Deltävlingen SM i Ekonomi
Ordförande och vice ordförande utbildningsutskottet

Insparken
Jonathan Jonasson
Victoria Lunning

e-day
Christopher Wärulf
Nathan Solomon

Kvartersmästare
-

Webmaster
Petter Jörnlind

Art Director
Nalu Sigurdh/Alicia Edberg

Södertörns högskola

Institutionen för samhällsvetenskaper
Institutionen ansvarar för utbildningsområdena företagsekonomi, internationella
relationer, journalistik, offentlig rätt, psykologi, socialt arbete, sociologi samt
statsvetenskap. Styrelsen har under 2021 haft kontakt med Carina Holmberg,
Gustav Johansson och Robert Leonardi från Institutionen där vi arbetat med att
stärka relationen. Vi har under året samarbetat under ett flertalet evenemang så
som e-day och Insparken där vi har fått mycket utbyte av varandra.

Södertörns högskolas studentkår (SöderS)
Under verksamhetsår 2021 har styrelsen arbetat för att bibehålla en god relation
och samarbete med SöderS. Styrelsen har under året haft en löpande dialog med
SöderS styrelse, deltagit på samverkansforum för att utbyta kunskap med andra
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föreningar och deltagit på evengemang annordnat av SöderS. Ordförande för
sociala utskottet Lovisa Granlund har under året suttit med som ledamot i
ämnesrådet för företagsekonomi och vice ordförande utbildningsutskottet har
suttit som ledamot i ämnesrådet för nationalekonomi.

Samarbeten
Nedan listas de olika samarbeten SÖFRE haft inom näringslivet under året.

Partners

Akavia
Avtalet förnyades i december 2021 och löper till 2022-12-31.

EY
Avtalet förnyades i december 2021 och löper till 2022-12-31..

Grant Thornton
Avtalet förnyades i juni 2021 och löper till 2022-05-30.

PwC
Avtalet förnyades i januari 2021 och löper till 2022-06-30.

Skandinaviska Enskilda Banken - SEB
Avtalet förnyades i juni 2021 och löper till 22-06-30.

Vision
Avtalet tecknades i november 2021 och löper till 22-11-08.

Sponsorer/samarbeten

Vision
Vision agerade sponsor på Insparken 2021, Alla hjärtans dag-evenemang samt
Påsk-evenemang. Samtal fördes under årets gång gällande ett mer långvarigt
och gynnsamt samarbete som resulterade i ett samarbetsavtal Q4 2021.

Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation (S.E.R.O.)
S.E.R.O. är en paraplyorganisation för ekonomföreningar och -kårer. S.E.R.O.:s
styrelse bestod under 2021 av åtta personer vilka arbetade aktivt mot cirka 20
medlemsföreningar. I S.E.R.O.:s organisation för verksamhetsår 2021 har Adam
Teker (vice ordförande sociala utskottet (sport) SÖFRE 2019) suttit som ordförande
och Hans Moosberg (vice ordförande utbildningsutskottet SÖFRE 2020) som
utbildningsansvarig.

Senast reviderat: 2022-01-21
Plats: Digitalt
Dokumentansvarig: Veronica Ortega Jönsson



S.E.R.O. arrangerade år 2021 tre nationella konferenser i samarbete med en
medlemsförening.

Kontaktmannakonferensen arrangerades detta år i Luleå, i samarbete med
Ekonomsektionen. Kontaktmannakonferensen är en konferens där kontakterna
mellan medlemsorganisationerna sätts i fokus då de flesta har en nytillträdd
styrelse vid detta tillfälle. 2021 arrangerades Kontaktmanna digitalt på grund av
rådande omständigheter med COVID-19.

Den andra konferensen var SM i Ekonomi som arrangerades av Sesam, Örebro
och hölls även den digitalt. SM i Ekonomi är både en konferens för
medlemsorganisationerna i S.E.R.O. samt svenska mästerskapen i ekonomi. De
tävlande kommer från Sveriges olika universitet som har ekonomiutbildningar
och möts för att kröna det svenska mästarna i ekonomi.

Den tredje nationella konferensen 2021 var Megakonferensen och arrangerades av
Halmstads ekonomförening Eurekha. Denna konferens genomfördes 2021 fysiskt.
Megakonferensen ämnar avsluta S.E.R.O.:s verksamhetsår där en ny styrelse för
S.E.R.O. väljs. I valet till S.E.R.O.:s styrelse 2022 valdes det in åtta nya ledamöter,
varav tre av dessa är SÖFRE:iter:

Art director: Anne Dillström (ordförande marknadsföringsutskottet SÖFRE 2021)
Marknadsföringsansvarig: Sofia Pernbrink (vice ordförande sociala utskottet
(event) SÖFRE 2021)
Näringslivsansvarig: Nalu Sigurdh (vice ordförande marknadsföringsutskottet
SÖFRE 2021)

På samtliga konferenserna, Kontaktmannakonferensen, SM i Ekonomi och
Megakonferensen håller S.E.R.O. sina fullmäktigemöten där ordföranden från alla
medlemsorganisationer deltar och erhar rösträtt, förslagsrätt och närvaranderätt.
På dessa fullmäktigemöten behandlas S.E.R.O.:s organisation och är det forum
där medlemsorganisationerna har möjlighet att påverka vilka frågor S.E.R.O. ska
arbeta med på ett nationellt plan. Ása Davidsdottir (ordförande 2021) var ordinarie
ledamot under dessa sammanträden och suppleant var Ella Kalberg (vice
ordförande 2021).

Aktiviteter

Vårterminen 2021

Januari
18/1 - 20/1 Vinterinsparken
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Februari
14/2 Alla hjärtans dag-evenemang, samarbete med Vision och Akavia
25/2 Spelkväll e-sport, i samarbete med LvL

Mars
4/3 Utskottsträff sociala utskottet
17/3 Deltävling i SM i Ekonomi

April
12/4 Föreläsning om sparande, samarbete med SEB
15/4 Digital fulsittning
27/4 Föreläsning i redovisning och beskattning, samarbete med Grant Thornton
29/4 - 1/5 Påskevent, samarbete med Vision och Grant Thornton.

Maj
12/5 Föreläsning om att starta eget, samarbete med SEB

Juni
2/6 Föreläsning i ekonomistyrning, samarbete med EY
6/6 Korpen, säsongsstart
7/6 Lansering av promotionfilm

Juli
20/7 Träningsevenemang

Höstterminen 2021
Augusti
11/8 Träningsevenemang
20/8 - 29/8 Insparken

September
17/9 Panelkväll
22/9 Utskottsträff med sociala utskottet
27/9 Fulsittning
28/9 Fulsittning
30/9 Fulsittning

Oktober
4/10 Workshop, samarbete med SEB
12/10 Workshop i retorik, samarbete med ReKo
21/10 Oktoberfest, samarbete med SöderS Pub
25/10 Uppstart: Case i aktier och fonder, samarbete med Thorén business school
29/10 Pubkväll, samarbete med TUG
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November
4/11 e-day
9/11 Korpenfest
16/11 SÖFREstyle-middag
17/11 Fokusgrupp, samarbete med Gävle högskola
18/11-19/11 Utbildningsvecka
22/11 Badmintonturnering
29/11 Föreläsning i redovisning och beskattning, samarbete med Grant Thornton

December
8/12 Workshop i retorik, samarbete med ReKo
9/12 Avslut: Case i aktier och fonder, samarbete med Thorén business school
18/12 Vinterbanketten

Organisatorisk utveckling

Tryckverksamheten/kvartersmästare
Under 2016 införskaffades en tryckmaskin som öppnade upp nya portar för
föreningen och projekten att marknadsföra sig på. En stor och viktig grund för
tryckverksamheten lades år 2016 när denna investering gjordes. En
kvartermästare tillsattes även då för att ansvara över verksamheten. Under året
har en stor satsning gjorts för att bygga vidare och utveckla detta relativt nya
projekt för att uppnå dess fulla potential och nytta för föreningen och
medlemmarna. Föreningen och dess projekt växer för varje år vilket gör det
väldigt viktigt att vi behåller den samhörighet och identitet vi har idag.
Profilmaterial för SÖFRE och projekten är något som främjar detta, vilket vi efter
årets slut har sett starka tecken på. SÖFRE-hoodies var något som infördes 2016,
men det var inte förens några månader in i 2017 som försäljningen tog fart. Under
2018 infördes märken att fästa på kläderna samt framtag av nya kollektioner.
Profilmaterialet är ett sätt att stärka SÖFRE som varumärke och samtidigt ge
medlemmarna något att identifiera sig med. SÖFRE-hoodies och t-shirts bärs nu
dagligen av många medlemmar vilket gör ett stort avtryck på campus. Under
2019 utökade styrelsen antalet kvartermästare från en till två, för att kunna bredda
ut tryckverksamheten och nyttja den ännu mer.

Under 2021 togs nytt tryckmaterial fram med SÖFREs nya logotyp och emblem. I
samband med detta utökades SÖFREs kollektion med ytterligare en färg på
hoodies.
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Medlemskort
SÖFRE har länge arbetat för att ta fram ett medlemskort för SÖFREs medlemmar.
Dock har detta gått långsamt då tidigare lösningar inte visat sig fungera. Under
2017 tog SÖFRE kontakt med Studentkortet (STUK) om ett potentiellt samarbete,
vilket man under 2018, 2019, 2020 och 2021 fortsatte med. SÖFRE har nu ett fullt
fungerande medlemskort som är exklusivt för SÖFREs medlemmar. Syftet med
medlemskortet är att utöka värdet av medlemskapet samt underlätta vid
identifikation vid olika SÖFRE-event och stämmor. Vi är hittills mycket nöjda med
samarbetet med Studentkortet då de visats sig var mycket behjälpliga i andra
ärenden. De har exempelvis skapat kontakt med olika företag som erbjuder
alternativ till föreningens medlemssystem.

Medlemspolicy
Då föreningen ständigt växer i både operativ verksamhet och medlemsantal blir
det också viktigare för oss att säkerställa att föreningens och medlemmarnas
intressen inte äventyras. SÖFRE värnar om sina medlemmar och att varje individ
ska känna sig trygg och välkommen att delta. Styrelsen har under 2021 fortsatt
arbetet med en säkrad arbetsrutin för hantering av interna dokument och
uppgifter där tidigare ledamöter inte ska ha tillgång till något som rör SÖFREs
medlemmar. Problematiken vad gäller tidigare ledamöters tillgång till dokument
och uppgifter löstes genom migrationen till g-suit under verksamhetsår 2020.

Disciplinära åtgärder
Under verksamhetsår 2020 tog styrelsen fram ytterligare ett styrdokument,
disciplinära åtgärder. Denna disciplinära policy finns för att definiera vilka
disciplinära åtgärder som kan vidtas mot en medlem av SÖFRE. Syftet med
denna policy är att skapa en tydlig vägledning kring vilka åtgärder som styrelsen,
samt krisgruppen (i samråd med föreningens revisor) kan vidta vid brott eller
avvikelse mot SÖFREs medlemspolicy och/eller stadgar. Anledningen till detta var
för att det inte fanns någon fastställd rutin för styrelsen att förhålla sig till vid brott
och eller avvikelser mot SÖFREs medlemspolicy. Styrelsen 2021 har arbetat med
detta dokument som grund för brott mot medlemspolicyn.

Framtidsmål
Föreningen har kommit långt i sin utveckling under åren och genom ständigt
växande projekt och medlemsantal har SÖFRE kommit till en punkt där större
mål och utvecklingsmöjligheter blir mer och mer uppnåbara. Många sådana mål
sträcker sig dock längre än ett verksamhetsår, vilket gör det svårare för styrelser
att arbeta mot målen. För att säkerställa en högre utvecklingskurva under en
längre tid har därför styrelsen för verksamhetsår 2018 tagit initiativet till
skapandet av ett nytt styrdokument där framtidsmål för föreningen
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dokumenteras. Dessa mål fördelas på 3-, 5- och 10-års sikt och berör hela SÖFREs
verksamhet.

Anledningen till att detta dokument upprättades är för att många mål kan ta
längre än ett år vilket gör att de kan bortprioriteras eller glömmas bort. Genom
dokumentering och uppföljning kan detta ta föreningen in i framtiden.

SÖFREs utmärkelser
Under SÖFREs Vinterbankett delades sju (7) utmärkelser ut. En ny utmärkelse för
2021 är Årets alumn. Dessa är följande:

Årets Aktiva: Ida Forslund
Årets Eldsjäl: Antonia West
Årets Kreatör: Petter Jönlind
Årets Stjärnskott: Joanna Avellan
Årets SÖFREit: Christopher Wärulf
Årets Projekt: Finanssällskapet
Årets Alumn: John Öman
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Ekonomi

Balansrapport
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Resultatrapport
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VALBILAGA
-Ordinarie föreningsstämma-
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Oktay Ikiz, Valberedningen

Jag Oktay Ikiz, har efter ett långt tänkande beslutat mig för att jag vill göra mig
valbar till val av SÖFREs valberedning för verksamhetsåret 2022.

Jag vill engagera mig i valberedningen då jag anser att det är en väldigt viktig roll
för att vara en hjälpande och rådgivande hand till styrelsen genom att nominera
och rekommendera kandidater för en bra framtid. Som en samarbetsvillig person
är därför detta en ytterst lockande möjlighet för min del att kunna ge tillbaka till
föreningen som skapade en aktiv Oktay Ikiz på Södertörns högskola efter
Insparken 2017.

Vem är Oktay Ikiz?

Jag har precis fyllt 24 år och är nu inne på min 6:e termin på Turismprogrammet
där jag haft Sociologi som biämne, jag ska enligt pappret vara klar till juni med
mina studier. Jag kommer däremot att vänta med att ta ut min examen och
studera en extra 7:e termin på Media-och kommunikationsvetenskap A här på
Södertörns högskola HT22 alternativt ta en praktiktermin, så jag kommer finnas
omkring verksamheten HT22 också.

Annars är jag en pigg, social, hjälpsam, lyhörd, målinriktad och samarbetsvillig
individ som alltid strävar för det bästa möjliga resultatet för det jobb jag gör själv
och med mina samarbetande kolegor.

Jag må enbart studera min 6:e termin på Södertörns högskola men min
SÖFRE-historia började faktiskt redan 2017 när jag började ett annat program på
Södertörns högskola. Efter att ha varit fadderbarn Insparken 2017 blev jag
motiverad till att engagera mig i flertalet projekt inom. Jag hann där vara i
projektgruppen för Innebandyturneringen 2017 och fadder under Insparken 2018.
Då jag studerade Utveckling och internationellt samarbete (UIS) fick jag en
inbjudan att ge lite nytt liv i det programmets programförening FUIS som
eventansvarig 2018/2019.

Under 2019 när jag var klar hos FUIS började jag återigen engagera mig hos
SÖFRE-projekt. Jag satt som eventansvarig i projektgruppen för fulsittningen
mars 2019 samt fotbollsturneringen 2019. Jag satt även i projektgruppen för
sommarresan 2019 samt adeptansvarig för Momentum 2019/2020, jag var även
volontär under E-day 2019. Givetvis var jag även fadder under Insparkarna 2019,
2020 och 2021.

HT19 blev också terminen där det blev en nystart för min del. Jag valde nämligen
att hoppa av programmet som jag studerade tidigare och valde att börja studera
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på Turismprogrammet istället där jag trivts ännu mer och verkligen hittat det jag
vill utbilda mig för även fast det tog 2 år för mig innanför Södertörns högskola att
inse det. När jag började studera på Turismprogrammet började jag även
engagera mig hos Turister Utan Gränser i projektgruppen för kryssningen 2019
samt arbetsmarknadsdagen TurNet 2020 som eventansvarig. Min kärlek för mitt
program och även TUG bidrog till att jag valde att engagera i styrelsen för TUG
först som ledamot 2020/2021 och som vice ordförande 2021/2022 under rätt så
extraordinära omständigheter när en coronapandemi började skapa oreda i
Sverige och hela världen mars 2020 bara några dagar efter att jag tillträtt som
ledamot för TUG vilket bidrog med ett nytt tänkande arbetssätt för kommande 23
månaderna för min och alla styrelsers del.

Utöver engagemang i föreningslivet på Södertörns högskola jobbar jag även som
Studentambassadör för Södertörns högskola på visstid där jag deltar på mässor
där Södertörns högskola representeras samt under gymnasiebesök och
terminstartsveckor för att guida nya studenter som kommer till skolan. Sedan
jobbar jag även i skrivande stund ca 20 timmar i veckan som turkisktalande
språkkonsult för Gavagai. Utöver det har jag även jobbat som Junior säljkonsult för
Seniorval, kundtjänstmedarbetare för UPS Nordic för både svenska och finska
kunder samt även som serveringsansvarig för SöderS pub.

Jag har nu inte mycket tid kvar på Södertörns högskola och snart bara inom några
veckor lämnar jag även över staffetpinnen tipsammans med TUG-Styrelsen jag
sitter i till våra efterträdare. Jag vill nu därför bidra med ett tack genom att bli en
hjälpande och rådgivande organ till den styrelse nu som representerar den
grymma föreningen som anordnade evenemanget där allting började en varm
och solig sensommardag andra halvan av augusti för en då 19-årig Oktay Ikiz
under Insparken 2017.
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